
Referat styremøte 
 

Tid: 28. Juni, 2021 kl 20:00 

Sted: Teams 

Tilstede: Kjærstin Petty, Gjertrud Hansen, Siw Sønsthagen, Marianne LundD  

Forfall:  Caroline Gustavson, Ivan Pettersen, Inger Fredlund, Rita Aass 

Nytt møte: 19. juli kl 20.00 

Referent: Marianne Lund  

 SAKER VEDTAK  ANSVARLIG 

 Innledning av Kjærstin med presentasjon av 

styrets oppgaver og hvordan styret pleier å 

jobbe. 

  

1 Referat fra forrige styremøte 

1. Referat og Protokoll fra årsmøtet 

 

1. Signert av Anita og Marit og lastet opp ved 
samordnet registrering i 
Brønnøysundregistret. Når alt er godkjent 
der, laster vi den opp i årsmøteløsningen til 
OBOS, slik at den blir sendt ut til alle 
medlemmer.  
 

 

1. Kjærstin 

2 Saker avgjort/besvart på mail/styresiden  

1. Kontaktet NKK angående Arnstein 
Hagen som skal dømme på vår utstilling 
20.08.2021 også står oppført som 
dommer for RR på NKK Lillehammer 
21.08.2021 

 

1. NKK har nå endret dommer fra Arnstein 
Hagen til Leif Herman Wilberg. 

 

 

 

 
 
 

3 Styret  

1. Fordeling av oppgaver etter valg av nytt 
styre 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
1. Sekretær: Caroline Gustavson 

 
Første vara: Rita Aass 
Andre vara: Gjertrud Hansen 

 
Økonomiansvarlig: Hege Nordeng 
 
Medlemskontakt: Kjærstin Petty 
 
Henvendelser fra nye 
valpekjøpere/interesserte: Marianne Lund 
 
Besvare utstillingssøknader: Kjærstin Petty 
 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

2. Hengesak: Etterlyse folk til KAHM  
 

3. Hengesak til våren: legge ut og 
informere om all ledige oppgaver vi har 
for klubben per nå? Slik at folk kan se at 
vi veldig gjerne ønsker / trenger 
engasjement fra flere medlemmer? 

 
4. Hengesak: oppdatering om ny 

hjemmeside fra Mona 
 
5. Hengesak: Frist for å søke om utstilling 

for 2022 kommer i august. 
 
6. Endre passord Dropbox 

Besvare generelle henvendelser: Marianne 
Lund 
  
Redaktør for RR-bladet: Ivan Pettersen 
 
Korrekturlesing av RR-bladet: Rita Aass & 
Caroline Gustavson 
 
Kontakt med web-redaktør: Siw Sønsthagen 
 
lagring i Dropbox: Marianne Lund 
 
Kontakt for den/de som fører vinnerlister for 
utstilling og andre grener: Gjertrud Hansen 
 
Omplasseringstilbudet i NRRK: Inger 
Fredlund 
 
Oppdatering av klubbens facebook og Insta: 
Rita Aass, Caroline Gustavson, Marianne 
Lund, Ivan Pettersen, Gjertrud  Hansen 
(vinnerlistene) 
 
Distriktskontakt: Siw Sønsthagen 
 
Styrets rep i AK: Foreløpig Rita Aass 
 
Styrets rep i KAHM: Marianne Lund 

 
Først få oversikt over hvem som er med videre 
 
Først få oversikt over hvor vi trenger flere folk 
 
 
 
 
 
Jobber Mona fortsatt med dette? 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kjærstin 
 
Kjærstin 
 
 
 
 
 
Caroline 
 
 
 
 
 
Marianne 
 

4 Økonomi 

 

  



 

5 KAHM 

1. Skal vi be KAHM arrangere 
oppdrettermøtet i forbindelse med 
utstillingene på Hunderfossen? 

 

1. Be KAHM komme med forlag til tid og tema 

 
 
Marianne 
 

6 Aktivitetskomiteen  

1. Er alt under kontroll til utstillingene i 
august? 
 

2. Er sponsorer på plass? Hva med 
gavepremier? 

 

 

 

 

 

3. Hengesak: Det skal settes opp en 
dommerliste som kan være til hjelp for 
valg av dommere til fremtidige 
utstillinger.  

 
4. NKK Lillehammer står ikke på 

terminlista 2022. Finne ny helg for lille 
spesialen neste år? 
 

 
 
1. Aktivitetskomiteen har det meste under 

kontroll 
 

2. Fôr-sponsor til BISS er på plass (RC). Trenger 
fortatt fôr-sponsor til Lillespesialen og 
gavepremier 

 
Spørre Dogman om sponsing? 

 
       Spørre Top Pet Products om sponsing? 
 

 

 
 

 

 
 
 
 
 
Kjærstin 
 
Siw 
 
 
 
 
 
 
Aktivitetskomiteen 

7 Valgkomiteen   

8 Distriktene 

Hengesak: Er det mer vi kan/bør gjøre for å 

hjelpe distriktene få til mer aktivitet? 

 

 
 
Siw kontakter de som er kontakter og spør om 
de vil fortsette, og ber om innspill til hva vi kan 
gjøre annerledes. 

 

Siw 

9 RR-bladet 

1. Hengesak: Komite for RR bladet, er det 
noe vi kan gjøre for å forsøke å få satt 
sammen en komite? 

 

 
 

Ivan Pettersen har sagt ja til å bli ny redaktør, 
fortsatt behov for hjelp til å finne stoff å fylle 
bladet med 

 

Ivan 

10 Dogs4All/Messer   

11 Eventuelt 

1. Hengesak: Årbøkene, bør disse 
digitaliseres og lagres på hjemmesiden 
vår? 

 
 
1. Dette prosjektet kan man gjerne sette igang 

med dersom man har tid og mulighet. 

 

Ivan  

 


